



Canadian Institute for Procurement and Materiel Management
Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel

Canadian Institute for Procurement and Materiel Management
Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel

TOGETHER. WE SERVE. TOGETHER. WE SUCCEED.

33RD ANNUAL NATIONAL WORKSHOP

JUNE 6-8, 2023
OTTAWA CONFERENCE AND EVENT CENTRE

Premier Partner: Royal Canadian Mounted Police

COMPLETE THE NATIONAL WORKSHOP SURVEY BY JUNE 20TH FOR YOUR CHANCE TO WIN AN AMAZING PRIZE!

We highly value opinions and suggestions of our National Workshop participants. We are constantly trying to improve our events, and your answers will enable us to better meet your needs. Please take a few minutes to complete the survey as accurately as possible. It will take 5-10 minutes of your time but it will mean a lot to us and will help us tremendously!

Link to the Survey : <https://lp.constantcontactpages.com/sv/RpacjIB/CIPMM2023NW>

Although the survey will be open until June 30th, we encourage you to complete it by **June 20th, 5:00 pm EST** to be entered into the draw for your **chance to win** one of two **\$100 Amazon gift cards!** Everyone is welcome to participate - delegates, speakers, Committee and Board members and volunteers! The draw will take place live at the AGM meeting on June 21st from 1:00 pm - 2:00 pm. The AGM will take place virtually on Zoom.

To register for AGM, please use this link :

https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_Bv0Qm_TXRhmErpUoPGd8xw

Thank you!

Canadian Institute for Procurement and Materiel Management
Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel

ENSEMBLE. NOUS SERVONS. ENSEMBLE. NOUS POUVONS RÉUSSIR.

33^E ATELIER NATIONAL ANNUEL

JUIN 6-8, 2023
CENTRE DE CONFÉRENCES ET D'ÉVÉNEMENTS D'OTTAWA

Partenaire Principale : Gendarmerie royale du Canada

REMPLISSEZ LE SONDAGE NATIONAL SUR L'ATELIER D'ICI LE 20 JUIN POUR COURIR LA CHANCE DE GAGNER UN PRIX INCROYABLE !

Nous accordons une grande importance aux opinions et suggestions de nos participants à l'atelier national. Nous essayons constamment d'améliorer nos événements, et vos réponses nous permettront de mieux répondre à vos besoins. Veuillez prendre quelques

minutes pour répondre au sondage aussi précisément que possible. Cela prendra cinq à dix minutes de votre temps, mais cela signifiera beaucoup pour nous et nous aidera énormément !

Lien vers le sondage : <https://lp.constantcontactpages.com/sv/RpacjiB/CIPMM2023NW>

Bien que le sondage soit ouvert jusqu'au 30 juin, nous vous encourageons à le remplir avant le **20 juin à 17 h 00 HNE** pour participer au tirage au sort et courir **la chance de gagner** l'une des deux **cartes-cadeaux Amazon de 100 \$** ! Tout le monde est invité à participer - délégués, conférenciers, membres des comités et du conseil d'administration et bénévoles ! Le tirage au sort aura lieu en direct lors de la réunion de l'AGA le 21 juin de 13h00 à 14h00. L'AGA se déroulera virtuellement sur Zoom.

Pour vous inscrire à l'AGA, veuillez utiliser ce lien :

https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_Bv0Qm_TXRhmErpUoPGd8xw

Merci!

Communiquez avec **le secrétariat de l'ICAGM** si vous avez des questions ou que vous souhaitez obtenir plus de détails.



The Canadian Institute for Procurement and Materiel Management | Suite 401, 1505 Laperriere Avenue, Ottawa, K1Z7T1 Canada

[Unsubscribe alex.thibault@thewillowgroup.com](mailto:alex.thibault@thewillowgroup.com)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by admin@cipmm-icagm.cpowered by



Try email marketing for free today!